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Μιλώντας με τον Πρόεδρο της Περιβαλλοντικής Επιτροπής 

Ιδαλίου, κύριο Αντρέα Σολομώντος, επιβεβαίωσα ως 

δημοσιογράφος το μεγάλο πρόβλημα που υπάρχει στον 

Ποταμό Γιαλιά από ρίψη σκουπιδιών, άχρηστων αντικειμένων 

και επίπλων στις όχθες του ποταμού.  

Σύμφωνα με τον κύριο Σολομώντος, γίνονται προσπάθειες από 

τον Δήμο για καθαρισμό, αλλά αυτό δεν είναι αρκετό! Μερικές 

άλλες λύσεις είναι η καλύτερη ενημέρωση των δημοτών με 

φυλλάδια για τη σωστή χρήση του Πράσινου Σημείου που 

βρίσκεται στο Δήμο, συλλογή των άχρηστων αντικειμένων και 

επίπλων και επαναχρησιμοποίηση τους, π.χ. χαρίζοντας τα σε 

άπορες οικογένειες, καθώς και εκστρατείες καθαριότητας από 

τα σχολεία και τα σωματεία τις περιοχής.   


